



**धार्चे गाउँपालिका**  
**DHARCHE RURAL MUNICIPALITY**



२ नं. वडा कार्यालय केराउंजा, गोरखा  
 2 No. Ward Office Keraunja, Gorkha

पत्र संख्या (Letter No.): 082/083

चलानी नं. (Dispatch No.): 95

धार्चे गाउँपालिका  
 Dharche Rural Municipality  
 २ नं. वडा कार्यालय  
 २ No. Ward Office  
 केराउंजा, गोरखा  
 Keraunja, Gorkha  
 २०७३  
 2073  
 २०७३  
 2073

Gandaki Province, Nepal

Date: 23 November 2025

To

The Chairperson,  
 Namaste Gumda Organization Switzerland.

**Subject: Request for Project Support.**

In reference to the above subject, after the devastating earthquake of 2015 (2072 B.S.), the building of **Kerauja Health Post** located in **Kerauja, Ward No. 2 of Dharche Rural Municipality, Gorkha District**, was completely destroyed. As an immediate solution, a four-room prefabricated building was constructed by the non-governmental organization PHASE Nepal, through which health services have been provided to approximately **3,200 beneficiaries from 777 households** within this ward. However, as this prefabricated building is deteriorating day by day, we earnestly request your support, along with the recommendation of this Ward Office, to construct a permanent building for the health post.

Saroj Gurung  
 Ward Chairman

Saroj Gurung  
 Ward Chairman



# DHARCHE URAL MUNICIPALITY



2 No. Ward

Keraunja, Gorkha

W SCOT (Lettre n°) 082/03

Wi4t x. (N° d'envoi) : 95



Province de Gandaki, Népal

Date : 23 novembre 2025

A l'attention de

Le Président,  
Organisation Namaste Gumda Suisse.

## **Subject : Demande de soutien de projet.**

Après le tremblement de terre dévastateur de 2015 (2072 B.S.), le bâtiment du **poste de santé de Keraunja**, situé à Keraunja, dans le quartier n° 2 de la **municipalité rurale de Dharche, dans le district de Gorkha**, a été complètement détruit. Comme solution immédiate, un bâtiment préfabriqué de quatre pièces a été construit par l'organisation non gouvernementale PHASE Nepal, grâce auquel des services de santé ont été fournis à environ 3 200 **bénéficiaires issus de 777 ménages** de ce quartier. Cependant, comme ce bâtiment préfabriqué se dégrade de jour en jour, nous demandons instamment votre soutien, ainsi que la recommandation de ce bureau de quartier, pour construire un bâtiment permanent pour le poste de santé.

Saroj Gurung  
Président de quartier

**Saroj Gurung**  
**Président du quartier**